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viktigt att bolaget förklarar hur det kan bidra till att förslaget (politiken) som framgår 
av remissen kan förverkligas.  
 
I detta fall är det vår uppfattning att trygghetsfrågor är av betydelse för bolagets 
verksamhet. Detta eftersom bolaget är fastighetsägare till lokaler och det exempelvis i 
anslutning till fotbollsmatcher kan förekomma otrygghet i området. Vi ser även att 
trygghetsaspekten är viktig för fest- och restaurangverksamheten på Tolv. I nära 
anslutning finns dessutom Slakthusområdet som står under förändring och som i 
dagsläget kan upplevas som otryggt. Trygghetsaspekten kan påverka besöken till 
verksamhet som bolagets hyresgäster bedriver. Vi hade gärna sett att bolaget hade 
berört detta samt kommenterat hur förslagen i programmet påverkar arbetet med 
ökad trygghet runt våra arenor. Därutöver hade vi välkomnat en beskrivning av på 
vilket sätt SGA kan bidra till trygghetsprogrammets förverkligande; detta så att 
Stockholms stadshus AB kan se om det föreslagna programmet är verkställbart utifrån 
SGA:s perspektiv.  
 
Sådana synpunkter skulle inte bara vara viktiga för Stockholms stadshus AB. De skulle 
även tjäna som bra information till oss styrelseledamöter för vårt arbete.  
 
Liknande överväganden önskar vi därför ska finnas med i kommande remissvar.  
 
Vi önskar också att den faktiska remissen som anmäls besvarad bifogas 
styrelsehandlingarna vid framtida utskick.” 

 
§ 11 VD informerar  
 

Bolagets VD Mats Viker informerade om aktuella frågor i bolaget, bl.a. utifrån Covid-
19-situationen och en tillbakablick över 2020.  
 

§ 12 Övriga frågor 
 
Nästa ordinarie styrelsemöte hålls 2021-04-15 kl. 09.00.  
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